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• Alain Kalmar 

• Jean-Pierre Kickx 
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• Guy Steyaert 

• Yves Tytgat 

• Joost Vermote 

• Tom Wauters  
 
 

 
Verontschuldigd: 

• Christian De Groote 
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• Jacques Eichperger 

• Olivier Mattheus 

• Steven Mestdagh 

• Bert Vagenende 

• Vanessa Vanhalst  

• Johan Witters  
 

 
 
De Voorzitter opent de vergadering met een welkom aan iedereen.  
 
 
 

* * * 
 



 
 

De voorzitter verwelkomt de aanwezigen op deze nieuwe locatie in het sociaal restaurant 

Arbed te Gentbrugge. 

 

De datum van deze vergadering werd gewijzigd van 20 naar 26 april. Dit werd gemeld per 

mail, maar wellicht heeft niet iedereen dit opgemerkt. 

 

 
1. Verslag vorige vergadering: 

 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
De gewijzigde datum van de bestuursvergadering op 26 maart werd per mail gemeld, maar 
sommigen hebben dit wellicht gemist.  Op 9 maart was er een vergadering met enkel de 
Rotariërs in het bestuur waar werd beslist om in juni opnieuw zo een vergadering te voorzien.   
 
De voorzitter overloopt het verslag van de bijeenkomst dd. 09.03.2022. 
 

o Aanvragen Kras goedgekeurd. Transport blijft zeer belangrijke kost – quid 
centralisatie? 

o Actie Joost in school/internaat St Jan baptist – 25 maaltijden per maand + 
maaltijdvouchers – quid communicatie daarover vanuit VOG via Ateljée of inpassen in 
lege brooddozenactie van Enchanté – ook samenwerking met Klimrek (proefproject 
ondersteund door stad en door VOG en zou nog uitgebreid worden ?  Ok 

o Samenwerking met Kras: er is nog geen eindbesluit rond warme (kerst)maaltijden? 
Besluit? 

o Andere initiatieven = kookploeg Gent Solidair – akkoord daar verder te luisteren. 
o Verdere gesprekken en contacten: verder te zetten – Guy en Koen bereiden gesprek 

Voedselbank voor 
o Communicatie met Rotary clubs: moet actief blijven verdergezet + communicatie met 

organisatoren wijnweekend 
o Inkomsten: brief aan donateurs met dank + brief aan bedrijven nodig  
o Administratief: statuten aan te passen voor 2024 / mogelijk splitsing voorzien in 

gewone en actieve leden met stemrecht / tijdig voorbereiding starten 
o Werkverdeling: veel begrip voor vele werk – geen besluiten / vzw draait op paar 

gepensioneerde bestuurders / niet lang houdbaar /navraag in clubs naar actieve 
bestuurders 

o AV op 18 mei in balenmagazijn / spreker nog vast te leggen 
 
Tom vraagt of Ateljee als partner van VOG de verwachtingen invult en informeert naar wat 
precies de verwachtingen zijn. Hij wijst erop dat Ateljee wil verder gaan dan   
armoedebestrijding, voedselbedeling, maar ook mensen uit hun isolement wil halen.   
 
Hij deelt ook mee dat er een overleg met schepen Coddens is gepland over de plannen om in 
de H. Hart kerk naast een sociaal restaurant ook andere initiatieven toe te laten. Ateljee wil 
vooral vermijden dat dit verhaal wordt opengesteld naar een cateraar zoals Sodexo toe te laten 
dat zich focust op de ontvangsten en waar de foodcost tot een minimum wordt beperkt. 
Koen geeft aan dat Ateljee voor VOG de verwachtingen inlost en dat VOG tevreden is over de 
rol die Ateljee invult ikv maaltijdvouchers.  
 



 
2. Financiën 

 

o Uitgaven 2021 : 77.208,82 € 
o Inkomsten 2021 : 79920,37 € -  overschot van 2.711,55 € 
o In 2021 zijn wij vrij zuinig geweest daar bij de uitgaven er een gift is van openplaats 

van 18.000 €.  
o Fonds Vrienden van VOG bij KBS beweegt weinig of niet – actie nodig: bedankingen – 

nieuwe mailing(s) – (110 schenkers 202021 = 110 brieven/mails) – Koen stelt de brief 
op en geadresseerden zijn opgenomen in excelbestand (Guy kijkt na); 

 
3. Giften 

o Open Plaats kreeg de gift van 9.000€ waarvoor wij go-between speelden 
overgeboekt. 

o Koffiemachine van Vanessa is goed terechtgekomen bij Kras. 
o De door RC Prinsenhof aangekondigde gift van Daniel Termont t.b.v. 500 € is 

ontvangen via KBS. 
o Bedanking Toontje voor zalm vanuit Volvo en mandjes vanuit Arcelor Mittal. 
o Steamer van Joost vervangen? Met geld VOG – storting 6000 gebeurd? 
o Schenking Fleece dekentjes vanuit UZ  - o.a. bezorgd bij De Fontein – Opvang 

Oekraïne van Ateljee  
o Districts project JBC kinder-klederen doneren?? – Jacques reageerde – nog nieuws? 
o 262 euro ontvangen van Primark en binnenkort nog 214 – nieuwe contactpersoon  
o 3.000€ binnen van Koen Ringoot – oud gouverneur 
o Faling Proxy – Delhaize Wondelgemstraat – curator adv Mieke Van Cuyck – 

doorgegeven aan Johan – St Antoniuskring 
o Bericht Pascal: St Jorisgilde heeft bij Patroonsfeest actie tvv VOG gevoerd – 

opbrengst = 545€ - zal gepast worden overgedragen, vermoedelijk in Mei. 
o Gent-Haven zal binnenkort een gift doen, onder voorbehoud van goedkeuring door 

Comité dat op 27.04 vergadert. 
 

 
3. Nieuws van de partners 

VOG vzw 

 

o Maaltijdvouchers  
▪ inmiddels ook Arbed vermeld?  Wordt nagekeken. 
▪ het overzicht van het voorbije jaar en de huidige toestand volgen.   
▪ aanvraag grote hoeveelheid voor straathoekwerkers (SIVI)  
▪ veel vragen gekregen vanuit de clubs en vanuit ADG daarover, maar verder 

niets mee gebeurd behalve bij RC Prinsenhof 
▪ De Tinten – vluchtelingen in gebouw Vlaamse kaai? 

 

o Vergaderingen en gesprekken: 
 

▪ 2 februari – AV van Kras met Rudy Coddens 
▪ 3 februari en 1 april – gesprek met Kookploeg Gent Solidair – oa met Tom en 

Guy 
▪ 22 februari – spreekbeurt over VOG bij RC Gent-Haven 
▪ 9 maart – samenspraak Rotary bestuurders in CIAC garage 
▪ AV van KRAS op 20 april – VOG verontschuldigd 



 

 

KRAS 

 

o Oprichting Gents collectief tegen armoede (Ann Vanhoof) SIVI BMLIK Zuidpoort -
17.03 – VOG reageerde positief – Welzijnsschakel zou er ook bij betrokken zijn. 
 

 

ATELJEE 

 

o Opening ARBED resto – pre-openingsweek voorbij en openingsreceptie 27.04 – ook 
Arbed vermeld – het restaurant wordt druk bezocht, dus best reserveren. 

 

4. Aanvragen ondersteuning 

 
KRAS :  (zie mail Koen) :  

 

o St Antoniuskring bevestigde en dankte voor ontvangst van 10.000 € 
o 9 maart – goedkeuring aanvragen Kras op vergadering van Rotary-bestuurders – 

totaal 1.496,34€ waarvan 1.033,34 transport : ok 
o Vraag voor ondersteuning feestmaal 30 jaar Toontje in september : vragen 200 

maaltijden – voor VOG kan dat en ook Ateljee was toch van plan om 
‘eindejaarsmaaltijden’ te spreiden over het jaar. Olivier kan contact opnemen met 
Toontje. 

o KRASFEEST in t park – 22 mei – hulp (foodtrucks?) gevraagd aan Ateljée?  Feest is 
verplaatst van 22 mei naar september. Krasfeest wordt gesponsord door VOG, zou 
dus goed zijn als Ateljée betrokken wordt voor de catering. Dit sluit aan bij het doel.  

o KRAS – zie mail  = transport, verpakking, babyvoeding – totaal = 2.440,8€ waarvan 
1.026,53€ transport. 
OK, maar VOG zou over meer moeten gaan dan enkel dit soort uitgaven.   Er is 
daarover een gesprek gepland door Koen en Tom met de voorzitter van Kras 
(Hedwig) en met De Voedselbank in Nazareth. Guy zou dan verder kijken naar het 
logistiek aspect, maar het geplande gesprek is nog niet kunnen doorgaan.  Er zijn 
klachten bij Kras over giften van voedsel die ze niet kunnen gebruiken en toch 
moeten opnemen.  Dit zou beter moeten besproken worden, want komt in feite neer 
op ‘afvalverwerking’ eerder dan op voedselbedeling.  Overschotten zouden ook 
kunnen omgezet worden in energie.  Het is belangrijk dat Kras in het overleg met de 
voedselbanken duidelijk kan maken waarover het gaat, wat er nodig is, wat de 
kanalen zijn.   Quid bvb. koelinstallaties?   Dit aspect zit ook in Innovatieproject.  Guy 
volgt verder op en het gesprek wordt opnieuw gepland. 

 
 

 

ATELJEE 

 

o Geen steunaanvragen. 
o Info mbt dak van Parnassus dat moet worden vernieuwd – tegen eind dit jaar zou 

Ateljee dossier indienen bij Erfgoed en nagaan welke aannemers kunnen 
ondersteunen. 



 

ANDERE  

o Geen   

 
5. Acties :  

 

o Vragenlijst legatenbarometer Hogent terug ingevuld. 
o Actie school St Jan Baptist – Joost Vermote, Capucine en Olivier? : niet besproken 

wegens afwezigheid Joost. 
o Trividend (circulaire economie) : geen reactie meer - Pieter Jan Van de Velde verliet 

het project. 
o Interview (21.04) voor masterproef “kwalitatief onderzoek naar mogelijkheden tot 

het gezonder maken van het voedingsaanbod van voedselondersteuning en -hulp in 
Vlaanderen” – Charlotte Donche en Leontine Thienpont – Faculteit Economie en 
Bedrijfskunde – Vakgroep Marketing, Innovatie en Organisatie – onderzoeksgroep 
Consumentengedrag. Veel vragen over gezonde voeding. Waren ook al bij KRAS en 
Voedselbank en anderen langsgegaan. 

o Babymelk : gemaild, maar opnieuw geen antwoord maar – de vergadering stelt voor 
op de volgende Algemene vergadering een agendapunt te voorzien over dit item 
waarin Capucine het woord neemt en vervolgens de notulen zoals gebruikelijk door 
te sturen aan de schepen.  doorsturen.  Quid P. Coddens als spreker. Guy probeert 
Koen Schoors te contacteren. 

-  

 

6. Varia 

 

o Ateljée : aan Vlaamse kaai wordt een opvangcentrum voor Oekraïners ingericht, 
maar de toeloop zou er niet komen zoals verwacht. 

o Ateljee : eindejaarsmaaltijden – quid stand van zaken?  Op vergaderingen van Kras 
werd telkens gezegd dat Karleen de Krasdiensten nog eens zou bevragen, maar het is 
belangrijk dat de vraag effectief wordt gecapteerd.  Tom suggereert om een 
peterschap van een Krasdienst te laten opnemen door een rotariër.  Er wordt 
afgesproken om op de AV een vragenlijst te verdelen onder de Krasdiensten waarin 
gepeild wordt naar de tevredenheid over de samenwerking tussen VOG en Kras en 
meteen ook de vraag te stellen naar de behoeften inzake maaltijden.    

o Kookploeg Gent Solidair vzw  : er is een nieuw concept uitgewerkt door een 
consultant waarbij maaltijden worden gemaakt door een  team onder begeleiding 
van de kok.  De maaltijden worden dan geleverd aan de Tinten en anderen.  Dit kan  
een goed model zijn, maar er zijn veel teambuildings nodig om het loon van de 
medewerker te betalen.   Het is de bedoeling om te professionaliseren, ze hebben 
een doel voor ogen, maar vooral vanuit economische bril, nl. een aantal maaltijden in 
de markt zetten, maar zonder zich de vraag te stellen of ze juist terecht komen.  Het 
betreft dus a priori een economisch model dat zich situeert tussen de 
voedselbedeling van de Krasdiensten en de sociaal restaurants. Volgens Ateljee kan 
dit versterkend werken als ze de brug kunnen maken tussen een sociaal kruidenier 
naar een warme maaltijd, naar sociaal restaurant…maar ook daar zijn ze een stuk 
zoekende.  Koen geeft aan dat Kras er niet in gelooft en de cijfers in twijfel trekt.  Er 



is nog een overlegvergadering gepland en er wordt ook nog een gesprek gepland met 
Food Savers. 

o ATD : volksuniversiteit over non-take-up van sociale rechten gaat door in juni 2022 – 
er wordt nog gezocht naar een geschikte locatie (bereikbaarheid) (Marc) 

o Yves informeert naar de stand van zaken mbt de statuten. Henri zal een basismodel 

aanleveren en op de volgende bijeenkomst met enkel rotariërs moet daar dan verder 

werk worden van gemaakt.    

 
Einde vergadering 22u10. 
 
 
Marc Rogiers 
Secretaris 
 
 Data :  

Data volgende vergaderingen: 
o Algemene statutaire vergadering = 18 mei – Guy probeert K. Schoors als spreker te 

contacteren – gesticht in 2004, dus in 2024 is er een jubileum 
o Verderzetting gesprek Rotariërs over VOG = 14 juni 
o Bestuursorganen :   

▪ Juli = geen vergadering 
▪ 24 augustus woensdag 
▪ 20 september dinsdag 
▪ 18 oktober dinsdag 
▪ 15 november dinsdag 
▪ 14 december woensdag 

 
 

 
 

* * * 
 
 
 
 
 


